
 

 

 

31-10-2020 

STUURGROEP WIL EXTRA BESTUURLIJK OVERLEG: VOORKEURSBESLISSING 

MIRT/A2 WAARDENBURG UITGESTELD 

Op 29 oktober jl. heeft het ministerie van Verkeer, Infrastructuur en Waterstaat op haar 

website bekend gemaakt dat er dit jaar in ieder geval geen definitief besluit wordt genomen 

over de definitieve voorkeursbeslissing MIRT/A2. Ook de zienswijzenprocedure gaat nu niet 

door. Dit is besproken tijdens de vergadering van de speciale stuurgroep op 26 oktober 2020 

en zal worden teruggekoppeld in het regionale overleg met de minister op 25 november 

2020. Tijdens de vergadering van de stuurgroep bleek dat  extra bestuurlijk overleg nodig is. 

https://www.mirta2deilvught.nl/actueel/1795948.aspx?t=Vertraging-in-besluitvorming-rond-

Verkenning-A2-Deil-Vught 

Door dit uitstel is volgens LLB de kans aanwezig dat de definitieve voorkeursbeslissing over 

de A2 (en dus over Waardenburg) over de landelijke verkiezingen wordt getild waardoor 

Waardenburg nog langer in onzekerheid blijft. 

Wij vinden het merkwaardig dat de raad niet op de hoogte is gesteld van dit belangrijke 

nieuws. Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college. Wij gaan ervan uit dat deze 

vragen worden beantwoord in de beeldvormende vergadering van dinsdag 3 november a.s. 

1. Is de wethouder op de hoogte gesteld van dit nieuws en zo ja wanneer? 

2. Dit nieuws is sinds 29 oktober jl. openbaar bekend gemaakt, waarom is de raad niet 

geïnformeerd, zeker met het oog op de komende beeldvormende bijeenkomst? 

3. Wat betekent deze vertraging in de besluitvorming voor Waardenburg? 

4. Heeft dit nieuws gevolgen voor de komende begrotingsbehandeling van 5 november 

aanstaande? 
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